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Datum 8 februari 2023

Steller vragen Helma van der Wende, CDA

Over agendapunt Cie WRG 9 februari 2023, ag.punt 4; Zienswijze Regionale Woonagenda 
Holland Rijnland

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk te beantwoorden:

Ten aanzien van de diverse beleidsuitgangspunten in de Regionale Woonagenda is het 

Voorschotense perspectief niet duidelijk. Vooralsnog beperken we ons met de vragen tot de 

woningbouwopgave als geheel.

Het college wordt daarom verzocht de volgende vragen schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden:

Woningbouwopgave

1 Welk aantal woningen wordt Voorschoten verwacht te bouwen in de periode tot en met 2030, op 

basis van de opgave van subregio West?

Antwoord 1: Voorschoten heeft nu netto 1.076 woningen gepland, waarvan 837 hard en 239 zacht, 

tot en met 2030. Dit aantal kan veranderen.  

2 Wat is het beoogde aantal te realiseren woningen, zoals wij die in Voorschoten nu kennen; zowel 

de harde als de zachte aantallen?

Antwoord 2: er wordt de gemeente geen exact aantal opgelegd. Jaarlijks wordt per subregio de 

planlijst doorgelopen om na te gaan hoe we programmeren (over – of onder programmering), ten 

behoeve van de aanvaarding van de regionale planlijst bij de provincie. Als daar significante 

verschillen inzitten gaan we daarover subregionaal en regionaal in overleg. Voor wat betreft de 

aantallen hard en zacht, zie antwoord 1. 

3 Zijn de aantallen, die van Voorschoten wordt verwacht te realiseren in de periode 2030, op basis 

van de ervaring tot nu toe, haalbaar?

Antwoord 3: Er kan geen absolute uitspraak gedaan worden over de haalbaarheid tot 2030. We 

hebben een harde plancapaciteit van 837 woningen. De mate van haalbaarheid is mede afhankelijk 

van de bereidheid van de ontwikkelaars.
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4 Zo nee, wat vraagt het van ons als gemeente, om deze alsnog haalbaar te maken?

Antwoord 4: dit is afhankelijk van de reden waarom een woningbouwplan niet haalbaar is. 

Binnenkort wordt het mogelijk om nieuwbouwprojecten welke vertragen te bespreken op de 

‘Versnellingstafel’ in de regio. 

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


